



SIMPL-CUT™

The Simple Revolution

Roll-fed Labelling will never be the same.



MINERAL WATER



BEVERAGE



CHEMICAL



FOOD & DAIRY

Simpl-Cut™ introduces the cutting-edge next generation of automatic labelers. Completely innovative cutting system and gluing concept that revolutionize the traditional operating principle of the Roll-fed world.

What's on the line?

Ingenious Cutting System
change blade in 10" without adjustment

Revolutionary Gluing
glue roller before label cutting

Single Drum
for three operations: gluing, cutting, label application

Total Flexibility
3, 4, 5 and even 6 different division drums on the same station

All-In-One
Roll-fed cold glue and linerless pre-glued technology



PE. has been able to grow over the years and position itself among the market leaders

P.E. Labellers has made labeling history throughout the world, thanks to its ability to adapt labelling machines to the new production requirements of companies and to the increasingly high-quality standards imposed by the market. It was founded in 1974 in Mantua (Italy) and for almost 50 years P.E. Labellers has shown continuous growth in the global market.

The company is now a world leader in the design and manufacture of automatic and fully modular labeling machines featuring superior standards.

P.E. Labellers is an Italian company that boasts 100% Made-in-Italy production, with 95% of its revenues developed on international markets. Over the years the size of the company has steadily increased and extended globally: Today P.E. Labellers consists of 9 sites distributed between Italy, US and Brazil, with about 500 employees, 90 service experts out of which are present worldwide. Since 2017, P.E. Labellers has been part of the US multinational group ProMach, a world leader in Packaging. P.E. Labellers has been able to grow over the years and to position itself among the market leaders in the design and production of automatic labelling machines, thanks to its ability to adapt labelling solutions to the new production requirements of companies and to the increasingly higher quality standards imposed by the market. How? Always prioritizing customers. Listening to them, visiting them, studying their different production needs, interpreting their business targets. This is how, year after year, the requirements expressed by companies have become P.E.'s technological asset.

The key point is flexibility: The extreme modularity that P.E. machines bring to the field, to the advantage of companies of even very different sizes and markets. Whatever the production needs to be satisfied, the proposed automated solution can combine the different labeling technologies, starting from a central machine body and adding modular stations of various types. From pressure sensitive to cold glue, from pre-cuts with hot melt to combined labeling solutions.

P.E. plays ahead of the needs of companies by offering Design Innovation smart solutions, with the strength of 62 patents filed.

The driver is always the customer's production requirement to be met, the speed to be achieved and the types of "clothing" with which to "dress" - and give value to - products and containers that differ in material, features and size.

As always, you need to protect what's most precious: the ability to provide specialized services for each type of machine, in every geographical area, relying on a team of 90 technical profiles, globally distributed, represents a highly valuable feature. It means being able to count on non-stop assistance, even remotely, on specific and evolutionary maintenance programs, dedicated training, at the customer's premises or in the equipped classrooms of P.E. University.

P.E. Labellers modular machines meet the needs of many sectors: Beverage, Food & Dairy, Wine & Spirits, Personal & Home Care, Chemical, Pharmaceutical, Pet Food.

The manufacturing strategy adopted by P.E. Labellers is based on the concept of "Vertical Production", which has

led to the creation of 8 different Centers of Excellence in Design & Manufacturing. Its globally distributed production sites are highly specialized in the development of special lines of automatic labelling machines, operating independently while remaining strongly integrated into P.E. Labellers.

Today, the Lean Production of the P.E. Labellers group leads to the creation of 7 lines of labelling machines and 500 machines produced every year, exported all over the world and largely managed remotely. All machine components are processed in an automated way and each part is mass-produced to ensure high quality control and strong reduction of material waste.

Endless passion for innovation

P.E. puts another flag in the labeling world and launches the revolutionary Simpl-Cut™ technology, which changes the rules of Roll-fed operation, worldwide SIMPL-CUT™ by P.E. Labellers won the coveted PMMI's Technology Excellence Award at the Pack Expo in Las Vegas, the world's most important packaging fair. Winner of the most innovative solution in the General Packaging category.

Why is P.E. different?

Strength is in flexibility. It's a fundamental concept that winks at evolutionary principles themselves. It is not the strongest of the species that survives, nor the most intelligent, but rather the one most adaptable to change, Darwin teaches us. P.E. LABELLERS has built its leadership on this key element and the market continues to prove it right. For 50 years.

Bruno Negri, Senior Vice President P.E. Labellers



تمكنت شركة بي إي "P.E" من النمو على مر السنين ووضعت نفسها بين رواد السوق تمكنت شركة بي إي لابلورس "P.E. Labellers" من صناعة تاريخاً لها في قطاع ماكينات وضع الملصقات في العالم بفضل قدرتها على تكيف ماكينات وضع الملصقات مع احتياجات الإنتاج الجديدة للشركات ومعايير الجودة العالية المتميزة التي يفرضها السوق. تأسست في عام 1974 في مانتوفا (إيطاليا)، وتظهر شركة بي إي لابلورس تقريباً منذ 50 سنة نمواً مستمراً في السوق العالمية.

تعد الشركة اليوم رائدة عالمياً في تصميم وتصنيع آلات وضع الملصقات الأوتوماتيكية والمعيارية بالكامل بمعايير عالية.

تعد شركة بي إي لابلورس شركة إيطالية تفخر بإنتاج 100% صنع في إيطاليا، مع 95% من الإيرادات التي تم تطويرها في الأسواق الدولية. على مر السنين، زاد حجم الشركة بشكل مطرد وتوسعت عالمياً: اليوم تتألف شركة بي إي لابلورس من 9 مقرات موزعة بين إيطاليا، والولايات المتحدة الأمريكية، والبرازيل، ويعمل بها حوالي 500 موظف و90 خبير خدمة موجودين في كافة أنحاء العالم.

منذ عام 2017 تعد شركة بي إي لابلورس جزء من مجموعة برو ماتش "ProMach" الأمريكية متعددة الجنسيات، وهي شركة رائدة عالمياً في مجال التغليف.

تمكنت شركة بي إي لابلورس من النمو على مر السنين وتصنيف نفسها بين الشركات الرائدة في السوق في تصميم وإنتاج آلات وضع الملصقات الأوتوماتيكية بفضل قدرتها على تكيف حلول الملصقات مع احتياجات الإنتاج الجديدة للشركات ومعايير الجودة العالية المتميزة التي يفرضها السوق. كيف؟ من خلال منح الأولوية دائماً للعملاء. عن طريق الاستماع إليهم، وزيارتهم، ودراسة احتياجات الإنتاج المختلفة وتفسير أهداف أعمالهم. وهكذا، عاماً بعد عام، أصبحت المتطلبات التي تعبر عنها الشركات أصولاً تكنولوجية لشركة بي إي.

النقطة الأساسية هي المرونة: المعيارية القصوى التي تجلبها آلات شركة بي إي إلى الميدان، لصالح الشركات ذات الأحجام والأسواق البعيدة للغاية عن بعضها البعض. في الواقع، مهما كان الاحتياج الإنتاجي الذي يجب إرضاءه، يمكن للحل الآلي المقترح أن يجمع بين تقنيات وضع الملصقات المختلفة، بدءاً من هيكل الماكينة المركزي وإدخال محطات معيارية من أنواع مختلفة. من المواد اللاصقة إلى الغراء البارد، من القطع المسبق بالغراء الساخن إلى حلول وضع الملصقات المدمجة.

تستيق شركة بي إي احتياجات الشركات والعديد من المشغلين الأساسيين في هذا القطاع، حيث تقترح حلولاً ذكية للابتكار في التصميم، بقوة 62 براءة اختراع مسجلة. بوصولنا هي دائماً مطلب الإنتاج الخاص بالعمل الواجب إرضاءه، والسرعات التي يجب الحصول عليها وأنواع "الملابس" التي يتم "وضعها" - وإعطاء قيمة - للمنتجات والحاويات التي تختلف في المواد، والأشكال، والأحجام.

كما هو الحال دائماً، يجب حماية ما هو ثمين: تمثل القدرة على تقديم خدمات متخصصة حسب نوع الماكينة، في كل منطقة جغرافية، مع فريق مكون من أكثر من 90 فنياً موزعين على مستوى العالم، قيمة إضافية هائلة. وهذا يعني أنه يمكنك الاعتماد على دعمنا المستمر حتى عن بُعد، وعلى برامج صيانة محددة وتطويرية، وتدريب مخصص للتأهيل، في منزل العميل أو في الفصول الدراسية المجهزة في جامعة بي إي.

تتبع الماكينات المعيارية لشركة بي إي لابلورس احتياجات قطاعات متعددة: المشروبات، والبيرة (الجمعة)، والأغذية ومنتجات الألبان، والنيبيذ والمشروبات الروحية، ومنتجات العناية الشخصية والمنزلية، والمواد الكيميائية، والأدوية، وأغذية الحيوانات الأليفة.

تعتمد استراتيجية التصنيع المثبتة من قبل شركة بي إي لابلورس على مفهوم "الإنتاج الرأسي"، والذي أدى إلى إنشاء 8 مراكز مختلفة للتميز في التصميم والتصنيع. مواقع إنتاج موزعة عالمياً، متخصصة بدرجة عالية في تطوير خطوط معينة من آلات وضع الملصقات الأوتوماتيكية، والتي تعمل بشكل مستقل بينما تظل مدمجة بقوة في شركة بي إي لابلورس.

اليوم الإنتاج الخالي من الهدر لمجموعة بي إي لابلورس يؤدي إلى إنشاء 7 خطوط من آلات وضع الملصقات و500 ماكينة يتم إنتاجها سنوياً، ويتم تصديرها إلى جميع أنحاء العالم وتتم إدارتها عن بُعد إلى حد كبير. تتم معالجة جميع مكونات الماكينات بطريقة أوتوماتيكية ويتم إنتاج كل برقم مسلسل لضمان مراقبة عالية للجودة وتقليل كبير في نفايات المواد.

شغف لا نهاية له للابتكار

تضع شركة بي إي علماً آخر في عالم وضع الملصقات وتطلق تقنية Simpl-Cut™ الثورية، التي تغير قواعد تشغيل البطاقات ذات الشريط اللاصق "Roll-fed"، في جميع أنحاء العالم.

فازت Simpl-Cut t™ بجائزة التميز التكنولوجي من PMMI في Pack Expo 2021 في لاس فيجاس، أهم معرض تغليف في العالم. وكانت هي الفائزة بالجائزة الأولى باعتبارها الحل الأكثر ابتكاراً في فئة التغليف العام.

لماذا تعد شركة بي إي مختلفة؟

تمكن القوة في المرونة. إنه مفهوم أساسي، يركز على نفس المبادئ التطورية. نجو ويفوز كل من هو أكثر قدرة على التكيف مع التغيرات، يعلمنا داروين ذلك. تمكنت شركة بي إي لابلورس من بناء ريادتها على هذه النقطة الرئيسية ولا يزال السوق يتفق معنا. منذ 50 عام. برونو نيجري "Bruno Negri"، نائب الرئيس الأول لشركة بي إي لابلورس

